
Z Á P I S 
o průběhu 2. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany konaného dne 

28.4.2005 v sále Kulturního domu v Zakřanech 
 

Starosta obce p. Marek zahájil 2. zasedání Zastupitelstva obce Zakřany  v 17.00 hodin a přivítal 
všechny přítomné. 

 

1. Technický bod 
Starosta jako předsedající konstatoval, že informace o konání zasedání byla zveřejněna na úřední 

desce Obecního úřadu a v kabelové televizi od 18.4.2005 do 28.4.2005. Dále konstatoval, že je 
přítomno  6  členů zastupitelstva  a  zastupitelstvo je usnášení schopné.  

 

Přítomni: Marek, Nekuda, Syrový, Ing. Karbaš, Ing. Novák, pí. Vyhnalíková 
Omluveni:  Koza 

 
 

Zapisovatelkou byla jmenována pí. Vyhnalíková . Starosta konstatoval, že zápis z předchozího jednání 
byl řádně ověřen a je k nahlédnutí v zasedací místnosti.  

 

Starosta vyzval zastupitele, aby podali návrhy na ověřovatele zápisu o průběhu 2. zasedání 
zastupitelstva obce. Navrženi byli pánové Nekuda a Syrový, kteří vyslovili s návrhem souhlas.  

 
USNESENÍ  č.1 

Zastupitelstvo obce Zakřany schvaluje za ověřovatele zápisu o průběhu 2. zasedání zastupitelstva 

obce  p. Nekudy  a  p. Syrového. 
 

Pro 6 členů – schváleno jednohlasně 
 

Starosta přednesl návrh programu zasedání, který byl členy zastupitelstva schválen.  
 

USNESENÍ č.2 

Zastupitelstvo obce Zakřany  schvaluje následující program zasedání: 
1. Technický bod 

2. Kontrola úkolů 
3. Zpráva o hospodaření 

4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 

- jednací řád 
    - rozpočtové úpravy 

    - zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce v r.2004 
-závěrečný účet roku 2004      

- nájemní smlouva na zemědělské pozemky – AZOS 
 - finanční příspěvek ROSKA Brno 

5. Diskuse 

6. Závěr 
 

Pro 6 členů – schváleno jednohlasně 
 

 

2. Kontrola úkolů 
    Dále starosta oznámil, že z minulého zasedání pro něho vyplynuly dva úkoly. 

    - dopis na Ministerstvo kultury ČR byl odeslán, 
    - o vytyčení polní cesty bylo zažádáno 

 

 
3. Zpráva o hospodaření 

    Zprávu o hospodaření obce za období 1 – 3 / 2005 přednesl předseda finančního výboru   



    Ing. Novák. K přednesené zprávě nebyly žádné připomínky a je přílohou č 1. zápisu.  

 

USNESENÍ č.3 
Zastupitelstvo obce bere na vědomí  zprávu o hospodaření obce za období 1 – 3 / 2005 bez výhrad. 

 
 

4. Návrhy k projednání v zastupitelstvu 

 
Jednací řád:  

Na základě metodiky Krajského úřadu Jihomoravského kraje k provádění zápisů z jednání 
zastupitelstva byl navržen ke schválení nový „Jednací řád Zastupitelstva obce Zakřany“, který je 

přílohou č. 2 tohoto zápisu. 
 

 

USNESENÍ č.4 
Zastupitelstvo obce schvaluje nový „Jednací řád Zastupitelstva obce Zakřany“ 

Pro 6 členů – schváleno jednohlasně 
 

Rozpočtové úpravy: 

Navržené rozpočtové úpravy č.1/05 spočívají v povýšení příjmů o 191.200,- Kč a povýšení výdajů o 
408.100,- Kč. Rozdíl mezi příjmy a výdaji ve výši 216.900,- Kč bude pokryt z rezervy roku 2004. 

Podrobné rozpočtové úpravy jsou přílohou č. 3 tohoto zápisu.  
 

USNESENÍ č.5 
Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové úpravy č. 1/05, v části příjmové povýšení o 191.200,- Kč a 

v části výdajové povýšení o 408.100,- Kč. 

Pro 6 členů – schváleno jednohlasně 
 

Zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření obce v roce 2004: 
Starosta obce přečetl v plném znění zprávu ze dne 4.4.2005 o výsledku přezkoumání hospodaření 

obce za rok 2004 včetně zjištěných nedostatků a chyb. Dále starosta k jednotlivým bodům podal návrh 

na opatření k nápravě chyb a nedostatků uvedených v této zprávě. Zpráva o výsledku přezkoumání 
byla vyvěšena od 12.4.2005 do 28.4.2005 na úřední desce OÚ a je přílohou č. 4 tohoto zápisu a 

přijatá opatření k nápravě chyb a nedostatků jsou přílohou č. 5 tohoto zápisu. 
 

USNESENÍ č. 6 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2004  
– příloha č. 4 tohoto zápisu. 

 
 

USNESENÍ č.7 
Zastupitelstvo obce schvaluje opatření přijatá k nápravě chyb a nedostatků uvedených ve zprávě 

včetně termínů dle přílohy č.5 tohoto zápisu. 

Pro 6 členů – schváleno jednohlasně 
 

Závěrečný účet roku 2004: 
Dále starosta obce seznámil přítomné se závěrečným účtem roku 2004 včetně komentáře, který byl 

vyvěšen na úřední desce OÚ od 12.4.2005 do 28.4.2005. 

K tomuto závěrečnému účtu nebyly žádné připomínky. 
 

USNESENÍ č. 8 
Zastupitelstvo obce schvaluje s výhradou  „Závěrečný účet roku 2004“  

Pro 6 členů – schváleno jednohlasně 
 

Nájemní smlouva na zemědělské pozemky s firmou AZOS Zakřany s.r.o. 

Návrh nájemní smlouvy na pronájem zemědělských pozemků ve vlastnictví obce zemědělské 
organizaci AZOS Zakřany s.r.o. byl vyvěšen na úřední tabuli od 12.4.2005 do 28.4.2005. Jedná se 

celkem o pronájem  10,6620 ha  zemědělských pozemků (orná + pastvina) na dobu 10 roků, do 



30.9.2015 za roční nájemné stanovené dohodou ve výši 11.120,- Kč s výpovědní lhůtou 1 rok. Kopie 

nájemní smlouvy včetně specifikace pronajímaných pozemků je přílohou č. 6 tohoto zápisu.  

 
USNESENÍ č.9 

Zastupitelstvo obce schvaluje nájemní smlouvu s firmou AZOS Zakřany s.r.o. za podmínek 
uvedených ve smlouvě, na dobu od 1.3.2005 do 30.9.2015  s výpovědní lhůtou 1 rok za roční 

nájemné stanovené dohodou ve výši   11.120,-Kč .  

Pro 6 členů – schváleno jednohlasně 
 

Finanční příspěvek ROSKA Brno-venkov 
Starosta obce seznámil přítomné s žádostí organizace ROSKA Brno-venkov o příspěvek na rekondiční 

pobyty pro postižené roztroušenou sklerózou. V naší obci máme 2 členky této organizace. Byl navržen 
příspěvek v celkové výši 2.000,- Kč. 

 

USNESENÍ č. 10 
Zastupitelstvo obce schvaluje příspěvek organizaci ROSKA Brno-venkov na rekondiční pobyty pro 

postižené roztroušenou sklerózou ve výši 2.000,- Kč. 
Pro 6 členů – schváleno jednohlasně        

 

5. Diskuse   
V diskusi p. Šalda upozornil na špatný stav v ulici 1. Kopec 

Starosta odpověděl, že obec má v plánu postupně opravovat všechny místní komunikace, ale 
vzhledem k finanční náročnosti to musíme provádět po částech, dle možností obce. Zjistíme v jakém 

stavu vozovka je a je-li nutné alespoň částečné vyspravení do doby než zajistíme finance na řádnou 
opravu. 

  

Pí. Boková upozornila na nestejnou délku hrobů v nové části hřbitova a na parkování aut na 
komunikacích, případně na placená vyhrazená místa k parkování.  

Starosta odpověděl, že hrobová místa byla vyměřena stejná, ale jeden nový hrob byl bez vědomí obce 
nájemcem zhotoven menší. Do budoucna se musí každému novému nájemci při přidělení hrobového 

místa sdělit, že obec trvá na dodržení stejné velikosti hrobů.        Ing. Karbaš  ještě dodal, že by obec 

mohla pozvat architekta, který by nám navrhl uspořádání klasických hrobů i urnových schránek v nové 
části hřbitova. 

K parkování vozidel starosta ještě dodal, že podél státní silnice nemá obec právo zakazovat parkování i 
když je někdy víc než nevhodné a snižuje bezpečnost silničního provozu. Za parkování na místních 

komunikacích nevybíráme místní poplatek, protože místní komunikace jsou tak úzké, že nechceme aby 

na nich vozidla parkovala trvale. 
 

 Dále se pí. Boková ptala na náplň práce a pracovní dobu pracovníků, kteří v obci vykonávají veřejně 
prospěšné práce. Starosta odpověděl, že pracovní skupina je v počtu 3 osob, náplň práce stanovuje on 

a četa pracuje dle potřeby obce. 
 

Pan Čermák se zeptal, jestli budou v obci nějaké oslavy k 60. výročí osvobození. Starosta odpověděl, 

že se upravují prostranství před pomníky na Výseku a v Horce, kam položíme kytice karafiátů. U 
pomníku Rudé armády a pomníku Obětí 1. světové války položíme věnce s trikolorou. Přílohou 

zpravodaje bude čtyřstránková vzpomínka o osvobození naší obce. 
 

Protože další připomínky do diskuse již nebyly, starosta přítomným poděkoval za účast a jednání 

v 18.30 hodin ukončil. 
 

 
Zapsala:      Vyhnalíková    Ověřovatelé: Nekuda J. 

 

 


